



1. United Arab Bank's General Terms and Conditions for Personal Banking apply as can be found on the link [Personal Banking Terms and Conditions | United Arab Bank \(uab.ae\)](#).

2. **Promotion Period:**
This UAB Current Saver promotion "Promotion" is available from 18th March 2024 "Promotion Period" to 05th July 2024, subject to extension or termination at the bank's discretion per these Promotion Terms. Eligibility of this Promotion is limited to primary individual account holders of United Arab Bank. Customers may apply for this promotion from 18th March 2024 to 20th April 2024.

3. **Main Account:**
Conventional current account with the highest balance.

4. **Promotional Rate:**
5.2% p.a. during the Promotion Period. Please note that this rate will revert to 0% on Current Account and the existing applicable rate on Saving Accounts after the end Promotion.

Promotion Rate p.a.	Balances below 14 th of March 2024 CASA balance.	Incremental Amount above 14 th March 2024 CASA balance.
During Promotion Period	0%	5.2%
After Promotion Period	0%	0%

5. **Incremental Balance:**
Difference between daily day-end balance and the day-end balance as of 14th March 2024 across all conventional current and saving accounts of the customer. For avoidance of doubt, Islamic accounts are excluded from this campaign due to non-conformity to Shariah principles. Any amount transferred from Islamic accounts or Term Deposit to conventional current and saving accounts of the same customer will not be considered as incremental balance.

1. تطبيق الشروط والأحكام العامة للبنك العربي المتحد للخدمات المصرفية الشخصية كما يمكن العثور عليها على رابط الخدمات المصرفية الشخصية البنك العربي المتحد (uab.ae).

2. **فترة العرض الترويجي:**
عرض التوفير الجاري للبنك العربي المتحد "العرض الترويجي" متاح من 18 مارس 2024 "فترة العرض الترويجي" إلى 5 يوليو 2024، ويمكن تمديده أو إنهائه وفقاً لتقدير البنك وبناءً على شروط العرض الترويجي هذه. ويحق فقط لأصحاب الحسابات الشخصية الأساسية لدى البنك العربي المتحد الاستفادة من هذا العرض. يمكن للعملاء التقدم بطلب للحصول على هذا العرض الترويجي من 18 مارس 2024 إلى 20 أبريل 2024.

3. **الحساب الرئيسي:**
حساب جاري تقليدي بأعلى رصيد.

4. **نسبة العرض الترويجي:**
5,2% سنوياً خلال فترة العرض الترويجي. وننوه إلى أن هذه النسبة تعود إلى 0% على الحساب الجاري والنسبة الجارية النافذة على حسابات التوفير بعد انتهاء العرض الترويجي.

نسبة العرض الترويجي السنوية	الأرصدة دون رصيد 14 مارس 2024 - الجاري - التوفيري	المبلغ الإضافي فوق رصيد 14 مارس 2024 - الجاري - التوفيري
خلال فترة العرض الترويجي	0%	5,2%
بعد فترة العرض الترويجي	0%	0%

5. **الرصيد المتزايد:**
هو الفرق بين الرصيد اليومي لآخر اليوم ورصيد آخر اليوم اعتباراً من 14 مارس 2024 عبر جميع الحسابات الجارية وحسابات التوفير التقليدية للعميل. ولتجنب الشك، يستثنى هذا العرض الحسابات الإسلامية لعدم توافقه مع مبادئ الشريعة الإسلامية. إن أي مبلغ يتم تحويله من الحسابات الإسلامية أو الوديعة لأجل إلى الحسابات الجارية وحسابات التوفير التقليدية لنفس العميل لن يعتبر رصداً إضافياً.



1. United Arab Bank's General Terms and Conditions for Personal Banking apply as can be found on the link [Personal Banking Terms and Conditions | United Arab Bank \(uab.ae\)](#).
 2. **Promotion Period:**
This UAB Current Saver promotion "Promotion" is available from 18th March 2024 "Promotion Period" to 05th July 2024, subject to extension or termination at the bank's discretion per these Promotion Terms. Eligibility of this Promotion is limited to primary individual account holders of United Arab Bank.
 3. **Apply:**
Customers may apply for this promotion from 18th March 2024 to 20th April 2024.
 4. **Main Account:**
Conventional current account with the highest balance.
 5. **Eligible Customers:**
UAB existing customers who have been contacted by the Bank via email, SMS or phone call.
 6. **Promotional Rate:**
5.2% p.a. during the Promotion Period. Please note that this rate will revert to 0% on Current Account and the existing applicable rate on Saving Accounts after the end Promotion.
 7. **Incremental Balance:**
Difference between daily day-end balance and the day-end balance as of 14th March 2024 across all conventional current and saving accounts of the customer. For avoidance of doubt, Islamic accounts are excluded from this campaign due to non-conformity to Shariah principles. Any amount transferred from Islamic accounts or Term Deposit to conventional current and saving accounts of the same customer will not be considered as incremental balance.
 8. **Total Incremental Balance:**
Difference between daily day-end balance and the day-end balance as of 14th March 2024 across all current, saving accounts and Term Deposits (Islamic & Conventional) of the customer.
 9. **Promotional Interest Calculation:**
Lower of the Incremental Balance and Total Incremental Balance will attract interest at Promotional Rate during the Promotion Period. For avoidance of doubt, if the customer builds Incremental Balance in their saving account which generates interest, the Promotional Interest Calculation will subtract the interest amount earned in the Saving Account on the Incremental Balance. This is to ensure the rate is equal to Promotional rate on all Incremental Balances. Any non-incremental balances in Saving Accounts will continue to earn at the existing applicable rate. For incremental balance calculations, Bank's prevailing exchange rates will be applied to non AED currency account balances to arrive at AED equivalent values.
١. تطبيق الشروط والأحكام العامة للبنك العربي المتحد للخدمات المصرفية الشخصية كما يمكن العثور عليها على رابط الخدمات المصرفية الشخصية للبنك العربي المتحد (uab.ae).
٢. **فترة العرض الترويجي:**
عرض التوفير الجاري للبنك العربي المتحد "العرض الترويجي" متاح من ١٨ مارس ٢٠٢٤ "فترة العرض الترويجي" إلى ٥ يوليو ٢٠٢٤، ويمكن تمديده أو إنهائه وفقاً لتقدير البنك وبناءً على شروط العرض الترويجي هذه. ويحق فقط لأصحاب الحسابات الشخصية الأساسية لدى البنك العربي المتحد الاستفادة من هذا العرض.
٣. **الطلب:**
يمكن للعملاء التقدم بطلب للحصول على هذا العرض الترويجي من ١٨ مارس ٢٠٢٤ إلى ٢٠ أبريل ٢٠٢٤.
٤. **الحساب الرئيسي:**
حساب جاري تقليدي بأعلى رصيد.
٥. **العملاء المؤهلون للاستفادة من العرض:**
عملاء البنك العربي المتحد الحاليين الذين تواصل البنك معهم عبر البريد الإلكتروني أو الرسائل القصيرة أو المكالمات الهاتفية.
٦. **نسبة العرض الترويجي:**
٥,٢٪ سنوياً خلال فترة العرض الترويجي. وننوه إلى أن هذه النسبة تعود إلى ٠٪ على الحساب الجاري والنسبة الجارية النافذة على حسابات التوفير بعد انتهاء العرض الترويجي.
٧. **الرصيد المتزايد:**
هو الفرق بين الرصيد اليومي لآخر اليوم ورصيد آخر اليوم اعتباراً من ١٤ مارس ٢٠٢٤ عبر جميع الحسابات الجارية وحسابات التوفير التقليدية للعميل. ولتجنب الشك، يستثنى هذا العرض الحسابات الإسلامية لعدم توافقه مع مبادئ الشريعة الإسلامية. إن أي مبلغ يتم تحويله من الحسابات الإسلامية أو الوديعة لأجل إلى الحسابات الجارية وحسابات التوفير التقليدية لنفس العميل لن يعتبر رصيداً إضافياً.
٨. **إجمالي الرصيد المتزايد:**
هو الفرق بين الرصيد اليومي لآخر اليوم ورصيد آخر اليوم اعتباراً من ١٤ مارس ٢٠٢٤ عبر جميع الحسابات الجارية وحسابات التوفير والودائع لأجل (الإسلامية والتقليدية) للعميل.
٩. **حساب الفائدة الترويجية:**
يستحق أقل من الرصيد المتزايد وإجمالي الرصيد المتزايد فائدة بنسبة ترويجية خلال فترة العرض الترويجي. ولتجنب الشك، إذا قام العميل بتجميع رصيد تزايد يولد فائدة في حساب التوفير الخاص به، فعند حساب الفائدة الترويجية يتم طرح مبلغ الفائدة المحقق في حساب التوفير على الرصيد المتزايد، وذلك لضمان أن تكون النسبة مساوية للنسبة الترويجية على جميع الأرصدة الإضافية. ويستمر تجمّع أي أرصدة غير متزايدة في حسابات التوفير بالنسبة النافذة حالياً بالنسبة لحسابات الرصيد الإضافي، سيتم تطبيق أسعار الصرف السائدة في البنك على أرصدة الحسابات بعملة غير الدرهم الإماراتي للوصول إلى قيم معادلة بالدرهم الإماراتي.

Promotion Rate p.a.	Balances below 14 th of March 2024 CASA balance.	Incremental Amount above 14 th March 2024 CASA balance.
During Promotion Period	0%	5.2%
After Promotion Period	0%	0%

نسبة العرض الترويجي السنوية	الأرصدة دون رصيد ١٤ مارس ٢٠٢٤ الجاري - التوفيري	المبلغ الإضافي فوق رصيد ١٤ مارس ٢٠٢٤ الجاري - التوفيري
خلال فترة العرض الترويجي	٠٪	٥,٢٪
بعد فترة العرض الترويجي	٠٪	٠٪



10. Exclusion:

- Eligible Customers who take UAB Personal Loan/Finance or Equity Release on UAB Mortgage/Home Loan during this period will be excluded from the Promotion.
- Islamic accounts are excluded due to non-conformity to Shari'ah principle.
- Eligible Customers who have availed Cash Advance on UAB Credit card during this period will be excluded from the promotion.

11. Promotion Mechanics:

- Only Eligible Customers who have expressly enrolled in the Promotion via the Promotion Email/EDM and/or SMS will be eligible for this campaign.
- Whilst the Promotional Interest Calculation will be carried out on daily day-end balances, it will be credited within 15 days of the end of Promotion Period into the Main Account.
- Eligible Customers who close their accounts before crediting of interest will not earn any interest.

12. United Arab Bank reserves the right to modify, alter or cancel any aspect of this promotion at its sole discretion.

- This Promotion is subject to all applicable laws and regulations and is void where prohibited by law.
- The Bank is not responsible for any errors or failures related to the execution of the Promotion, including errors or failures caused by incorrect or incomplete information provided by the customer.

10. الاستثناءات:

- يستثنى هذا العرض العملاء المؤهلين الذين حصلوا على قرض/تمويل شخصي من البنك العربي المتحد أو رهن ملكية على قرض عقاري/سكني من البنك العربي المتحد خلال فترة العرض الترويجي هذا.
- يستثنى هذا العرض الحسابات الإسلامية بسبب عدم توافقها مع مبادئ الشريعة الإسلامية.
- يستثنى هذا العرض العملاء المؤهلين الذين استفادوا من السلفة النقدية على بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد خلال فترة العرض الترويجي هذه.

11. آليات الترويج:

- لا يستفيد من هذا العرض سوى العملاء المؤهلين الذين سجلوا صراحة في العرض الترويجي عبر البريد الإلكتروني للعرض الترويجي / البريد الإلكتروني المباشر / أو الرسائل النصية القصيرة.
- في حين يتم إجراء حساب الفائدة الترويجية على أرصدة نهاية اليوم اليومية، تتم إضافتها في غضون 15 يومًا من نهاية فترة العرض الترويجي على الحساب الرئيسي.
- لا يحصل العملاء المؤهلون الذين يغلقون حساباتهم قبل إضافة الفائدة على رصيدهم، على أي فائدة.

12. يحتفظ البنك العربي المتحد بالحق في تعديل أو تغيير أو إلغاء أي جانب من جوانب هذا العرض الترويجي وفقًا لتقديره الخاص.

- يخضع هذا العرض الترويجي لجميع القوانين واللوائح المعمول بها ويعتبر لاغياً عندما يحظره القانون.
- لا يتحمل البنك مسؤولية أي أخطاء أو إخفاقات تتعلق بتنفيذ العرض الترويجي، بما في ذلك الأخطاء أو الإخفاقات الناجمة عن المعلومات غير الصحيحة أو غير الكاملة المقدمة من قبل العميل.